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Norsk Spaniel Klubs ordførerskap har hatt møte om Valgkomiteens arbeid og innstilling av kandidater til valg. 
Det opplyses at informasjonen og dokumentasjonen som Ordførerskapet har fått, har vært åpen/tilgjengelig 
for alle involverte.  
 
Ordførerskapet har konkludert med at Valgkomiteens innstilling til valg av tillitsvalgte er brudd på Norsk 
Spaniel Klubs lover. Ordførerskapets nærmere begrunnelse følger nedenfor: 
 

1. Informasjon om lovlig foreslått kandidat er tilbakeholdt. 

 
Solveig Holth, leder avdeling Oslo Akershus, foreslo Kari Knudsen som hun sendte Valgkomiteens leder 
innen fristen 1. mars 2024. 
 
Forslaget til Holth er et lovlig forslag, jf Norsk Spaniel Klubs lover.  
 
Fra paragraf 3-2 Møte og stemmerett 
 

Møte-, forslags og stemmerett i Representantskapet har representanter valgt av avdelingenes 
årsmøter, Representantskapets ordfører og varaordfører, samt Hovedstyrets leder og nestleder 
 

Fra paragraf 3-3 Innkalling 
 

Forslag på kandidater til valgene. Forslag på kandidater må være Valgkomiteen i 
hende/poststemplet senest innen 1. mars 

 
Fra paragraf 5-1 Valgkomitè 
 

Valgkomiteen tar imot og skal selv fremme forslag på kandidater til alle de verv som skal 
besettes. 

 
Kari Knudsen har gitt Valgkomiteen beskjed om at hun tar gjenvalg.  Kari Knudsen skulle vært med i 
Valgkomiteens innstilling.  
 

2. Varaordfører Rigmor Schau har etter henvendelse fra Valgkomiteen om hun tar gjenvalg, takket for 

tilliten og sagt ja til gjenvalg. Hun har ikke mottatt informasjon om at Valgkomiteen hadde en annen 

kandidat. Rigmor Schau står ikke oppført som kandidat på Valgkomiteens innstilling.  

Tilbakemelding til Valgkomiteen fra Rigmor Schau er gitt innen fristen. Rigmor Schau skulle vært med i 
Valgkomiteens innstilling.  
 
Dette punkt 2 har kun Ordfører behandlet da Varaordfører meldte seg inhabil, noe Ordfører var enig i. 
 

3. Det er stilt spørsmål om hemmelighold av Valgkomiteens arbeid med innstiling av kandidater, da slik 

praksis hverken styrker demokratiet i klubben vår eller god frivillighetskultur. Ordfører har stilt 

spørsmål om hemmelighold til Valgkomiteens leder. Leder svarte med et sitat fra NKK s hjemmeside. 

Ordfører svarte at sitatet fra NKK ikke gir grunnlag for å hemmeligholde Valgkomiteens arbeid. 
  

4. Det er opplyst og dokumentert at Valgkomiteens leder Karl Eddie Berge ikke er medlem av Norsk 

Spaniel Klub. I henhold til medlemsregisteret endret han status for sitt medlemskap 8. januar 2024. 

Det er ikke i samsvar med Norsk Spaniel Klubs lover at Valgkomiteens leder ikke er medlem av Norsk 

Spaniel Klub.  

 
Fra paragraf 3-4 Representantskapets oppgaver: 
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Representantene fungerer fra det årsmøtet de er valgt på til det neste årsmøtet i avdelingen, eller så 
lenge medlemskontingent er betalt. 
 

Fra paragraf 5-1 Valgkomitè: 
 

Leder har ansvar for komiteens arbeid.  
 
Konklusjon: 
Ordførerskapet har kommet til at Valgkomiteens innstilling til valg av tillitsvalgte må underkjennes av 
Representantskapet på RS møtet den 12. mai 2024 som i strid med Norsk Spaniel Klubs lover, jf ovenfor. 
I praksis betyr dette at Representantskapet gjennomfører dagsorden i RS møtet 12. mai 2024, med unntak av 
SAK 7 Valg.  
 
Ordførerskapet ber Representantskapet fatte beslutning om å gjennomføre to ekstraordinære 
Representantskapsmøter på Teams (av kostnadshensyn). 
 
På ekstraordinært Representantskapsmøte nr 1 må det velges ny valgkomite. 
 
Ordførerskapet oppfordrer til at representantskapets medlemmer bidrar og kommer med forslag til 
kandidater. Ordførerskapet administrerer valg 1 – det vil si at de selv kan komme med forslag og motta forslag. 
 
På ekstraordinært Representantskapsmøte nr 2 velges tillitsvalgte. 
 
Ordførerskapet ber videre om at Representantskapet beslutter at sittende Hovedstyre fungerer til nytt 
Hovedstyre er valgt. Ordførerskapet ber Representantskapet beslutte at valg av tillitsvalgte gjennomføres i 
Teams møte nr 2 innen 1.september  
2024. 
 
Ordførerskapet vil avslutningsvis nevne at vedtak i strid med klubbens lover er egnet til å påføre klubben 
negative konsekvenser, så som negativt omdømme. 
 
 
Oslo / Vestby, den 28. april 2024 
 
 
Nils Helmer Storeng (sign)   Rigmor Schau (sign) 
Ordfører     Varaordfører 
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Brev fra Kari Knudsen til valgkomiteen 
 
Kari Knudsen 
 
Til  
Valgkomiteens leder Karl Eddie Berge 
Medlem valgkomiteen Misty Knowlton 
Medlem valgkomiteen Dina Arnevik Johansen 
Varamedlem i valgkomiteen Therese A. Christiansen 
 
Kopi: 
Ordfører Nils Storeng 
Varaordfører Rigmor Schau 
 
Setskog 20.februar 2024 
 
KRITIKK AV VALGKOMITEENS PRAKSIS 
På bakgrunn av den praksis valgkomiteen nå gjennomfører framsetter jeg kritikk. Jeg har selv sittet i flere 
valgkomiteer, både i frivillige organisasjoner og næringslivet. 
Det er vanlig praksis at alle som er på valg blir forespurt om de ønsker å ta gjenvalg. Slik praksis gjennomføres 
også i Norsk Kennel Klub. Det er selvfølgelig valgkomiteens valg og privilegium om de ønsker denne kandidaten 
som valgkomiteens innstilling, Papirene som foreligger fra valgkomiteen skal inneholde oversikt over hvilke 
kandidater som tar gjenvalg, innkomne forslag og valgkomiteens innstilling.  Jeg har tidligere gjort 
valgkomiteens leder oppmerksom på at dette er vanlig praksis. 
Valgkomiteens arbeidsform fremmer hverken demokratiet i klubben vår eller frivillighetskulturen. I praksis 
betyr det at all makt er gitt valgkomiteen og det blir ikke et reelt valg. Det er også vanlig at valgkomiteens leder 
kontakter styreleder for å høre om hvilken kompetanse som ønskes inn i styret. 
Når det gjelder frivillighetskulturen er en slik praksis svært så ødeleggende. Skal vi ha det sånn at vi sitter i verv 
inntil fire medlemmer finner det for godt å bytte oss ut. Nei. Det er demokratiets oppgave å velge, ikke fire 
medlemmer som hemmeligholder prosessen til forslagsfristen er oversittet. 
Jeg melder til valgkomiteen (innen fristen) at jeg stiller til gjenvalg. 
 
Med hilsen 
Kari Knudsen 
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Korrespondanse Ordfører og Valgkomiteens leder 
 

29. feb. 2024 kl. 15:24 skrev Nils Helmer Storeng <nils.storeng@helmr.no>: 

Fra: Nils Helmer Storeng <nils.storeng@helmr.no> 
Til: karleddie@icloud.com <karleddie@icloud.com>; misty2@online.no <misty2@online.no>; 
dinaarnevik@gmail.com kennelsalix@gmail.com <dinaarnevik@gmail.com kennelsalix@gmail.com> 
Kopi: Kari Knutsen <kari.knudsen@spaniels.org> 
Emne: NSK - Valgkomiteen 

 

  
Hei, 
  
Jeg viser til henvendelsen fra Kari Knudsen, Hovedstyrets leder, som gjelder valgkomiteens praksis hva 
gjelder arbeidet med å finne egnede kandidater til komiteer/utvalg i klubben. Kopiert inn nedenfor. 
Kari peker på hemmeligholdelse. Som klubbens ordfører ber jeg vennligst om en nærmere redegjørelse 
for arbeidet til valgkomiteen, herunder om det er slik at det ikke er åpenhet om kandidaters 
navn.  Tilbakemeldingen kan sendes til min epostadresse:  nils.storeng@helmr.no 
  
  
Med vennlig hilsen 
  
Nils Helmer Storeng 
Ordfører Norsk Spaniel Klub 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

mailto:nils.storeng@helmr.no


6 
 

Korrespondanse ordfører og valgkomiteens leder (fortsetter) 
 
Fra: Karl Eddie Berge <karleddie@icloud.com> 
 
Til: Nils Helmer Storeng <nils.storeng@helmr.no> 
Emne: Re: Valgkomiteen 
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Korrespondanse ordfører og valgkomiteens leder (fortsetter) 
 
 
Fra: Nils Helmer Storeng <nils.storeng@helmr.no> 
Sendt: mandag 18. mars 2024 09:57 
Til: karleddie@icloud.com <karleddie@icloud.com>; misty2@online.no <misty2@online.no>; 
dinaarnevik@gmail.com kennelsalix@gmail.com <dinaarnevik@gmail.com kennelsalix@gmail.com> 
Kopi: Kari Knutsen <kari.knudsen@spaniels.org> 
Emne: NSK - Valgkomiteen 
Hei, 
  
Det vises til kommunikasjonen om hemmelighold av valgkomiteens arbeid med innstiling av kandidater 
som Hovedstyrets leder tok opp i sin epost av 20.2. d.å., ref videre min epost til deg (som Valgkomiteens 
leder)  29.2. d.å. og din tilbakemelding med sitat fra  NKK hjemmeside  «Hva er en valgkomitè?». Mitt syn 
er sitatet fra NKK ikke gir grunn for å hemmeligholde valgkomiteens arbeid. Det er behov for en klargjøring 
av dette. Jeg har derfor bedt Hovedstyret om å utarbeide en retningslinje for Valgkomiteens arbeid som 
fremlegges for RS. 
  
  
Med vennlig hilsen/Best regards 
 
Nils Helmer Storeng  
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Innspill fra Solveig Holth til Ordfører Nils Helmer Storeng 
 
TIL ORDFØRER NSK NILS HELMER STORENG 
Jeg har i mange år vært aktiv innen Norsk Spaniel Klub (spanieleier siden 1992) Jeg har også selv sittet noen år i 
klubbens valgkomite, og nå fram til avsluttet Representantskapsmøtet 12. mai leder av NSK største avdeling,  
Avd. Oslo og Akershus, samt styremedlem i klubbens hovedstyre. 
Selv ble jeg allerede i november 2022 rimelig høylytt «utnevnt» til å bli klubbens nye leder, av den nåværende 
leder av valgkomiteen. Dette skjedde på en utstilling, i manges påsyn, og var noe ubehagelig. I ettertid er jeg 
også blitt mer formelt forespurt, men har takket nei. Min tanke rundt det er at jeg mener å inneha den helt 
nødvendige erfaring med klubbarbeid, NSK spesielt, og en bred aktuell kontaktflate. Dessverre har jeg ikke 
kapasitet utover de nåværende verv, og min arbeidssituasjon. Jeg er godt kjent med arbeidsomfanget 
ledervervet i Norsk Spaniel Klub medfører. 
Så til årets forestående valg, og valgkomiteens arbeid. Jeg skal presisere at jeg har ingen ting imot utskiftinger 
innenfor styret, det gjelder også ledervervet. Det er naturlig, og sunt for en klubb, så lenge kontinuiteten 
opprettholdes. Fra mitt ståsted er det et naturlig for en valgkomite å arbeide ut fra hvilken kompetanse som er 
ønskelig, samt i en landsomspennende organisasjon også at geografisk utbredelse av kandidater ivaretas. En 
selvfølge for meg er da at hovedstyrets leder skulle vært den første som ble kontaktet, fortrinnsvis av 
valgkomiteens leder. (benyttet praksis under mine perioder i valgkomiteen) Det er også en selvfølge at også 
andre tillitsvalgte på valg, blir forespurt om de ønsker gjenvalg. Dette er IKKE det samme som at 
vedkommende blir valgkomiteens innstilling. Dersom valgkomiteen har en annen foretrukket kandidat, vil 
denne være valgkomiteens innstilling, og den som for tiden bekler vervet blir under «andre kandidater». 
Øvrige tillitsvalgte på valg (utenom leder) skal nå ha blitt kontaktet av valgkomiteen, men det skjedde først 
etter at de skriftlig ble minnet på det.  
Som beskrevet over, er det jeg mener skulle vært gjort i dette tilfellet. Det er for meg fullstendig ubegripelig at 
utav 4 voksne mennesker i valgkomiteen, kan ikke èn av dem ta opp telefonen, og snakke med sittende leder 
Kari Knudsen. Kari Knudsen har gjennom ti år (10 år) stødig ledet Norsk Spaniel Klub. Hun har lagt ned et 
ufattelig stort stykke arbeid, uten at hun er verd å ta en prat med.  Pr. i dag, 6/4, er leder fortsatt ikke 
kontaktet av valgkomiteen, derimot av en i denne sammenheng utenforstående person (tidligere leder i Nsk). 
Det kom fram under samtalen at denne personen var godt kjent med hva som foregikk rundt valget, slik som 
f.eks den skriftlige kommunikasjon som skal ha funnet sted.  Jeg vil da anta at samtalen fant sted etter 
oppfordring av valgkomiteen. Heldigvis finnes det et vitne som overhørte denne samtalen, da denne befant 
seg i samme bil som Kari Knudsen. Jeg er gjort kjent med innholdet i samtalen, og jeg har stor forståelse for at 
dette var svært ubehagelig for styrets leder. 
Underveis har jeg blitt kontaktet av aktuelle kandidater til ledervervet, og vi har helt naturlig snakket om mulig 
videre arbeid i hovedstyret. Under et møte på Gardermoen nær frist for  å stille forslag (1/3) oppsto en liten 
mistanke om hvem som hadde takket ja til ledervervet. Sent siste kveld før forslagsfrist, sendte jeg, som er 
blant de valgte representanter med forslagsrett inn forslag på Kari Knudsen som leder for NSK hovedstyre. 
Neste dag mottar jeg så en telefon fra en av valgkomiteens medlemmer (Misty Knowlton – også nestleder i 
avd. Oslo og Akershus) hvor jeg ble fortalt at jeg ikke kunne foreslå kandidater til valg – det var det bare 
avdelinger som kunne gjøre. De hadde brukt mye tid på å undersøke dette. Jeg ble en kort stund villedet til å 
tro på dette, men etter en samtale med Norsk Kennel Klub, ble det selvfølgelig bekreftet at jeg har forslagsrett, 
også til valg. Det synes svært viktig for valgkomiteen at sittende leder av hovedstyret skal bort. Igjen vil jeg 
presisere at utskiftinger kan være på sin plass, men det skal gjøres på et skikkelig vis. Ikke med disse skitne 
metoder.  
Videre skjer så det at via rykter fra årets Crufts-utstilling i Birmingham blir det klart hvem som er 
valgkomiteens kandidat til ledervervet. Det er Niclas Strøm, varamedlem i hovedstyret og styremedlem i avd. 
Oslo og Akershus. 
Jeg kommer da i den situasjon, at både et medlem i valgkomiteen og deres forslag til leder sitter i det 
avdelingsstyret jeg leder. I tillegg er det jeg selv som tidligere har foreslått disse 2 til sine verv. Jeg føler sterkt 
en manglende tillit mot meg i denne sammenheng. Naturlig for meg ville vært at Strøm hadde tatt dette opp 
med meg som leder i avdelingen. Det er ingen tvil om at et lederverv i hovedstyret vil påvirke evt. arbeid for 
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avdelingen. Dette har selvfølgelig ikke skjedd, og er en sterk medvirkende årsak til at jeg da har valgt å fratre 
mine verv. Jeg kjenner det vil bli, for meg, store samarbeidsproblemer både i avdelingen og hovedstyret. 
Ettersom Strøm også har en plass som varamedlem av hovedstyret, hadde det vært helt naturlig å snakke med 
hovedstyrets leder om dette.  
Jeg vil til slutt opplyse om at jeg før hovedstyret, ordførerskapet og valgkomiteen ble informert om min 
framtidige fratreden, muntlig og samme dag, hadde informert hele styret i avd. Oslo og Akershus om det 
samme. 
 
Med vennlig hilsen 
Solveig Holth 
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Mail fra Rigmor Schau til Ordfører 
 

 

 

 

Emne:  RS 2024 

 

 

   

Dato:  Wed, 17 Apr 2024 17:44:45 +0200 

Fra:  Rigmor Schau <rigmor@fantin.no> 

Til:  Kari Knudsen <dandygirls@outlook.com>, Nils H. 

Storeng <nils.storeng@sbdl.no> 

CC:  Karl Eddie Berge <karleddie@icloud.com> 

 

 

Ad valg og valgkomiteen 

 

Har sett igjennom RS papirene og dermed også Valgkomiteens forslag til nytt styre og andre 

verv. 

Ser at det er flere endringer og at Anne Buvik er satt opp som varaordfører. 

Vedlegger derfor mail fra Karl Eddie Berge og svar fra meg. 

 

Siden jeg  svarte på henvendelsen innen fristen og at det ikke var nevnt at de hadde en annen 

kandidat, og at jeg heller ikke senere har blitt informert om dette, oppleves dette som den 

merkeligste form for å bedrive valgkomite arbeid jeg har vært bort i, og svært liten respekt for de 

personene som blir spurt. 

Det passer jo ellers godt inn i øvrig "arbeid" komiteen har bedrevet. 

 

Når jeg tidligere har blitt spurt om jeg tar gjenvalg har jeg umiddelbart fått en takk og beskjed 

om at de da setter meg opp som kandidat. 

I dette tilfelle har jeg ikke fått høre noe som helst og vet altså ingenting før jeg får dokumentene 

for RS. 

 

Dette blir for dumt - det hele er en farse. Jeg gir herved informasjon om at jeg ikke deltar på årets 

RS 

Hilsen Rigmor 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

mailto:rigmor@fantin.no
mailto:dandygirls@outlook.com
mailto:nils.storeng@sbdl.no
mailto:karleddie@icloud.com
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Korrespondanse Rigmor Schau og Valgkomiteens leder 
Karl Eddie Berge karleddie@icloud.com 
Den 29.02.2024 21:27, skrev Karl Eddie Berge: 
Hei. Stiller du ditt kandidatur til gjenvalg som varaordfører av Norsk Spanielklub for 2 år. Vi ber om en 
bekreftelse på dette innen fredag 8 mars. Med vennlig hilsen Karl E. Berge Leder valgkomiteen Sendt av Karl E. 
Berge 
 
 
3. mars Kennel Fantin 
Hei igjen! Takker for tilliten og bekrefter at jeg tar gjenvalg. Med vennlig hilsen /*Rigmor Schau */Varaordfører 
Tlf 91888392/* */ Den 29.02.2024 21:27, skrev Karl Eddie Berge: 
 

mailto:karleddie@icloud.com

